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    Astazi Karate-ul Romanesc a trait o zi istorica prin semnarea Protocolului de
Unificare sub umbrela Federatiei Romane de Karate.

  

                          

                            
   Il felicitam pe Presedintele Lucian Baroiu pentru felul in care a reusit sa gestioneze cu
diplomatie aceasta situatie.
    Trebuie sa ii felicitam in acelasi timp si pe Domnii:
 Florentin Marinescu Presedinte FRAM, 
 Liviu Crisan Presedinte FRK-WKC
 Aurel Patru Presedinte SKDUN
 Mihai Cioroianu Presedinte EUREKA
 Frederico Tavares Presedinte Wado Kai FRAM
 Dan Deac Presedinte FRKAMA
 Florin Boca Membru Comitetul Director FRK
 care au contribuit si si si-au asumat acest act istoric pentru 
 Karate-ul din Romania.
       Dorim sa ii multumim in principal Domnului Amatto Zaharia, care a pus la dispozitie Sediul
Federatiei Romane de Kempo cat si logistica acesteia dovedind prin implicarea sa ca este unul
din  marii prieteni ai miscarii de Karate din Romania.

       Felicitari Domnilor pentru curajul de a schimba !!!
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